



**NEW BRUNSWICK
REGULATION 2018-8**

under the

**PUBLIC HEALTH ACT
(O.C. 2018-33)**

Filed January 31, 2018

1 *New Brunswick Regulation 2009-137 under the Public Health Act is amended by repealing the heading “Covering of on-site sewage disposal system” preceding section 16.*

2 *Section 16 of the Regulation is repealed.*

3 *The heading “Repeat inspection” preceding section 17 of the Regulation is repealed and the following is substituted:*

Fee prescribed

4 *Section 17 of the Regulation is repealed and the following is substituted:*

17 The fee prescribed for the purposes of subsection 24.02(5) of the Act is \$150.

Commencement

5 *This Regulation comes into force on February 1, 2018.*

**RÈGLEMENT DU
NOUVEAU-BRUNSWICK 2018-8**

pris en vertu de la

**LOI SUR LA SANTÉ PUBLIQUE
(D.C. 2018-33)**

Déposé le 31 janvier 2018

1 *Le Règlement du Nouveau-Brunswick 2009-137 pris en vertu de la Loi sur la santé publique est modifié par l’abrogation de la rubrique « Recouvrement d’un système » qui précède l’article 16.*

2 *L’article 16 du Règlement est abrogé.*

3 *La rubrique « Inspection » qui précède l’article 17 du Règlement est abrogée et remplacée par ce qui suit :*

Droits prescrits

4 *L’article 17 du Règlement est abrogé et remplacé par ce qui suit :*

17 Les droits à payer aux fins d’application de l’article 24.02(5) de la Loi sont de 150 \$.

Entrée en vigueur

5 *Le présent règlement entre en vigueur le 1^{er} février 2018.*